
ORSZÁGGYŰ LÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Katona Béla
Az Országgyű lés Elnöke részére
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Tisztelt Elnök Úr !

„A szociális ellátórendszer alulfinanszírozottsága” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Herczog László Szociális é s
Munkaügyi Miniszternek. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Hódmezővásárhelyi Többcélú Kistérségi Társulás fenntartásában álló Kapcsola t
Központ 340 fő t alkalmazó szociális intézmény .

Az intézményvezetők egy része megkapta az egyes szociális tárgyú miniszter i
rendeletek módosításának tervezetét .

A tervezet értelmében továbbra is kötelez ően meghatározott létszámmal kell a
fenntartónak dolgozni . Csupán egy-két esetben engedi a tervezet, hogy a fenntart ó
mérlegeljen a foglalkoztatás tekintetében, ebbe a körbe tipikusan a foglalkoztatás -
szervező , a mozgásterapeuta és a szabadid ő szervező tartozik .

A fenntartók nagy része bízott abban, hogy ezen módosítás következtében nagyob b
mozgásterük lesz, és az egyre csökken ő normatíva mellett a szaktárca lehetőséget
biztosít számukra, hogy ajánlott létszámkerettel költségcsökkentő intézkedéseket
tegyenek .

A szociális intézmények a fennmaradásért küzdenek napjainkban, és ez 2010-ben az
alulfinanszírozottság miatt csak rosszabb lesz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az évrő l évre csökkenő normatíva mellett miért nem adnak több mozgásteret a
fenntartóknak?

Miért nem lehet a szociális ellátórendszernek olyan anyagi hozzájárulást nyújtani ,
hogy az egyébként is nehéz helyzetben lévő emberek ellátását magas színvonalo n
tudják biztosítani?
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Várom megtisztel ő válaszát .
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